
 

 

EMLÉKEZTETŐ 

Az Építészmérnöki Kar Hallgatói Képviselet  

2010. november 2., 18:00-től 21:05-ig tartott üléséről 

 

Bányai Ágnes X Koris János X 
Daku Dávid X Németh Roland X 
Dávida Eszter X Némethi Balázs X 
Dióssy András X Orbán Ágnes X 
Erdélyi Veronika X Palatin-Speier Judit X 
Farkas Péter X Papp Lilla X 
Hoffer Dávid X Vermes Boldizsár -X2 
Kákóczki Norbert X Viszoki Csaba X 

Jelen van: Cserjés Petra, Gerják Gábor Péter 

 

Inventorok: 
Témafelelős: 
Gerják Gábor Péter 

A balekkeresztelő lezajlott. 2400 forint volt az invitáció. A létszám visszaesett, az 
eddigiekhez képest, de a bevétel maradt. Ezért a jövőben szeretnék, ha csak 2000 
forint lenne az invitáció. 

Sok a maradvány korsó, ezért jövőre maximum 100-120 db lenne rendelve, 
aminek a felét tavasszal, a felét ősszel árulnák. 

Következő szakestély november 25-én lesz. 

  

Elnöki beszámoló 
(Dékáni Tanács): 
Témafelelős: 
Németh Roland 

Dékáni Tanács elmaradt. 
November 21. (vasárnap) 24.00 a beszámolók feltöltésének határideje. 

   

EHK beszámoló 
Témafelelős: 
Hoffer Dávid 
Vermes Boldizsár 

Új Egyetemi Hallgatói Képviselő: Czinkóczky Krisztián (GPK). 
E épületben a termek elkészültek, a könyves bolt is itt lesz az 1. emeleten. 
Sportösztöndíj kiírásra került. 
A KTH-tól a tanulmányi átlagról kapott első lista és a korrekciók közötti 

különbséget december 1-ig meg kell vizsgálni. 
Vásárhelyi Kollégiumban november 2-tól lakcím bejelentés folyik minden 

műegyetemi kollégista számára. 
  

Oktatás 
Témafelelős: 
Koris János 

A műszaki komplex 1-et BSc-s hallgatók is fel tudták venni, majd később a 
Neptun nem teljesített előfeltételt írt ki, ennek megoldása folyamatban. 

November 5-én 12.00-tól előadás lesz a szakirány választásról Varga 
Tamás DLA, oktatási dékánhelyettes vezetésével. 

A HK szeretne a két szakirányról külön-külön is előadást tartani, hogy a 
hallgatók minél inkább tisztában legyenek a szakirányokkal. 

  

Juttatások, 
térítések 
Témafelelős:  
Orbán Ágnes 

 Demján Sándor alapítvány szociális ösztöndíj pályázat bírálása november 9-én. 
  

  

Kollégium 
Témafelelős: 
Farkas Péter 

A tornaterem zöldtető szigetelése egy hónapon belül elkészül. 
Strangcserére lenne szükség a Bercsényiben. 
Készül a plakátozási rend, és az ehhez biztosítandó hirdető felületek kialakítása 



 

 

(Kákóczki Norbert) is folyamatban van. 
A liftet október 5-től számított 45 napig kell megjavítani. 
KO utasítás, miszerint a vízipipa is dohányzásnak minősül, ennek megfelelően 

jár érte a büntetőpont. 
Schönherz Kollégiumba tábla vétel szükséges. 

  

Gazdaság 
Témafelelős:  
Bányai Ágnes 

A Hallgatói Képviselet elfogadta 2010. évi költségvetésének módosítását.  

  

Közélet: 
Témafelelős: 
Dávida Eszter 

A Szakmai Napok első alkalommal került megrendezésre. Elegendő számú 
hallgatót mozgatott meg. Költségei alacsonyak maradtak. Dióssy András főszervező 
szerint a jövőben dékáni szünetet is kérhet rá a Hallgatói Képviselet. 

November 4-én 20.00-tól Rendezvény Bizottság. 
  

Öntevékeny kör: 
Témafelelős: 
Bányai Ágnes 

.  

  

Kari klub: 
Témafelelős: 
Daku Dávid 

Az október 27-i rendezvény jól, a 28-i  mérsékelt érdeklődéssel zárult. Standolás 
október 29-én volt. 

A 18-as helység és a Gödör raktár leltár tervben van. 
Basement szeretne a jövőben az építészekkel közös bulikat tartani a Bercsényi 

Gödörben. 
Az Egyetemi Zöld kör október 29-én rendezvényt tart a Bercsényi 28-30 

Kollégium alagsorában. 
Az újonnan megalakuló Gödör öntevékeny kör módosított SzMSz-ét a Hallgatói 

Képviselet elfogadta. 
  

Gólyabál: 
Témafelelős: 
Némethi Balázs 

Plakát november 3-án kerül nyomtatásra, utána plakátozás. 
Jegyek: 1800 forint a gólyajegy, 2000 forint a BME elővételi, 2200 külsős 

elővételi, és 2400 a helyszíni jegy.  

  

Média: 
Témafelelős: 
Erdélyi Veronika 

Blog készülőben. 
A Hallgatói Képviselet Némethi Balázst választotta meg a Kari Papír 

főszerkesztőjének. 

  

Sport: 
Témafelelős: 
Kákóczki Norbert 

Csörgőlabda bajnokság lesz, egy csapattal a Hallgatói Képviselet is indul. 
DSK és a Társaskör november 24-ére közös vetélkedőt szervez, az Egyetemi 

Napokon is lehetne ilyen. 
  

Szponzor: 
Témafelelős: 
Viszoki Csaba 

 

  

Pályázat: 
Témafelelős: 
Orbán Ágnes 

Erasmus koncepció elküldésre került az IDOB számára. 
Viszoki Csaba javaslata, hogy a Közösségért végzett munka pályázatot 

korrekcióval újra írja ki a HK. Indok: idén a ponthatár nagyon magasra került. Az 
idei közmunka osztás még a régi elvek alapján lett osztva, amit az öntevékenykör 
vezetők szavaztak meg és a pontokat is ők osztották. E miatt az aránytalanság 
miatt lett az új pontozás kitalálva. Az új közmunka pályázat kiírását a Hallgatói 
Képviselet elutasította. 

  



 

 

IT: 
Témafelelős: 
Vermes Boldizsár 

Folyamatban az új irodai rendszer kiépítése.  

  

Gólyatanács 
Témafelelős: 
Viszoki Csaba 

November 10-én lesz az első ülés. További ülések kéthetente kerülnek 
megtartásra. 

EGYÉB AKTUÁLIS ÜGYEK 
 

Egyéb: Sítábor hirdetése hostessekkel és plakáttal. 
Szabályzat zh jövő héttől ismét minden ülésen. 
SzMSz melléklet módosítása és a Jutalmazási Ügyrend is készül. 
November 3-án (szerdán) a GTK-val vacsora. 

Budapest, 2010. november 2. 

 

KÖVETKEZŐ ÜLÉS: 
2010. november 8., hétfő 19:00, Hallgatói Iroda 

Jegyzőkönyv-vezető: Ülésvezető: 
Palatin-Speier Judit Németh Roland 

Elnök 

 

SZAVAZÁS 

 Szavazás   Eredmény 

2010. évi költségvetés módosítás. 13 igen 0 nem 1 tartózkodás Elfogadva 

Kákóczki Norbert a Bercsényi 28-30 
Kollégium alagsorának a felújítás felelőse. 

14 igen 0 nem 0 tartózkodás Elfogadva 

Palatin-Speier Judit a TDK könyvek 
beszerzésének és a TDK szavazás 
lebonyolításnak felelőse 

14 igen 0 nem 0 tartózkodás Elfogadva 

Némethi Balázs a Kari Papír 
főszerkeszőtje. 

10 igen 1 nem 3 tartózkodás Elfogadva 

Újonnan megalakuló Gödör 
öntevékenykör módosított SzMSz-ének 
elfogadása. 

14 igen 0 nem 0 tartózkodás Elfogadva 

Gólyabál költségvetésének elfogadása. 11 igen 1 nem 2 tartózkodás Elfogadva 

Új közmunka pályázat kiírása. 0 igen 10 nem  4 tartózkodás Elutasítva 

 


